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§1 Öppnande av sammanträde mm 

 Ordförande Fredrik Bojerud hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat. 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Leif Larsson. 

Då ingen representant för Stockhom Business Region (SBR) närvarade beslöts 

att punkten ”Aktuell information från SBR” utgår. Dagordningen godkändes. 



SID 2 (3) 
 

 

 

  
  

§2 Aktuella plan- och byggfrågor (Thord Swedenhammar, stadsbyggnads- 

och idrottsroteln) 

 Borgarrådssekreterare Thord Swedenhammar presenterade den verksamhet han 

arbetar i och vilka framtidsplaner roteln har. Därefter hade mötet en frågestund. 

 Fastighetsägarna i Vinsta framförde sin önskan att vilja investera i företags-

området men att planeringen av Förbifart Stockholm sätter hinder för allt annat 

planarbete. Thord såg positivt på möjligheten att köra parallella planarbeten för 

att förenkla för utvecklingen av området. Det är viktigt att tjänstemännen får 

samma tänkesätt som politikerna har i frågan. Fastighetsägarna kommer att 

uppvakta Thord senare för att presentera sin powerpointpresentation som inte 

hanns med. 

 

§3 Hässelby-Vällingby – en miljöstadsdel. Grön hantverksby, aktuellt 

planeringsläge 

 Arbetet med Grön hantverksby fortskrider. För närvarande pågår upphandling 

av arkitekt. 

  

§4 BID-projektet i Hässelby gård. Arbetsläge 

 Boultbee som äger de flesta fastigheterna kring Hässelby torg har sålt dem till 

Centeni. De nya fastighetsägarna verkar vara mycket seriösa. 

Mia Bodin, som arbetar med säkerhetsfrågor inom brandförsvaret, ingår numera 

i BID-gruppen. 

Närpolisen letar lokal vid Hässelby torg. 

  

§5 Vill du ha sommarjobbare? 

 En folder delades ut. I den uppmanas företagare att anställa sommarjobbare. 

  

§6 Näringslivets roll och uppgifter. Fortsatt diskussion. 

 Bordlades. 

  

§7 Aktuell information från Stockholms Business Region 

 Utgick. 

  

§8 Aktuell information från rådets övriga ledamöter 

 David Finch från Arbetsförmedlingen Vällingby meddelade att 

arbetsmarknaden har lättat något och att förmedlingen prioriterar dem med 

funktionshinder, utförsäkrade och nyanlända. 

Taisa Ranchber tog upp att de har många besökande; från före detta företagare 

till före detta missbrukare. 

Swaraj Paul tog upp att hans företag arbetar med ett flamskyddsprojekt och ett 

projekt om implantat. 

Lars Jakobsson i Hej Hässelby arrangerar en småföretagarmässa i Hässelby 

villastadskyrka den 8 oktober. 

Mats Arenander, Företagarna i Sth stad, rapporterade att de flyttar till nya 
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lokaler på gamla Brogatan. 

Lars-Åke Davidsson, NyföretagarCentrum, redovisade en idéskiss om hur att få 

10.000 arbetsplatser till stadsdelen. Se bif. 

  

§9 Övriga frågor.  

 Inget för dagen 

 

§10 Besök av trafik- och arbetsmarknadsborgarrådet Ulla Hamilton 

 Borgarrådet Ulla Hamilton redogjorde för den verksamhet som trafik- 

arbetsmarknads och näringslivsroteln arbetar i och vilka framtidsplaner roteln 

har. Därefter hade mötet en frågestund. 

Fastighetsägarna i Vinsta visade powerpointbilder och pratade om svårigheten 

att få nya hyresgäster till kontorsvåningarna och att detaljplanearbetet måste 

fortgå samtidigt som förbifarten planeras. 

________________________ 


